
 

 

Persbericht 1 september 2015 
 

GroenLinks zet in op degelijke 
en sociale meerjarenbegroting. 
 

GroenLinks Haarlemmermeer heeft naar aanleiding en vaststelling van de 
Voorjaarsrapportage op 18 juni een sessieverzoek ingediend om met de 
gemeenteraad te praten over een gedegen en goed afgewogen bezuinigingsplan, 
nu er tekorten zijn voorzien op de gemeentebegroting. De fractie van GroenLinks 
wil dat het college nog voor de Begrotingsraad met een degelijk bezuinigingsplan 
komt, vertaalt in een sluitende meerjarenbegroting. “Daarin moeten de keuzes 
en de prioriteiten die de raad aangeeft nadrukkelijk worden meegenomen”, 
aldus Nicole Mulder, fractievoorzitter GroenLinks. Het sessieverzoek kreeg brede 
steun van de andere partijen uit de gemeenteraad en het bezuinigingsdebat 
vindt plaats op donderdag 3 september aanstaande. 
 
“Het is helder dat de gemeente moet bezuinigen, omdat we anders de komende jaren 
afstevenen op grote tekorten op de gemeentebegroting”, aldus Nicole Mulder, fractievoorzitter 
van GroenLinks Haarlemmermeer. “Er moet zo snel mogelijk een gedegen bezuinigingsplan 
komen, maar dit moet wel goed afgewogen zijn en in balans zijn met de grote opgaven waar 
onze gemeente de komende jaren voor staat.” Om die reden heeft GroenLinks erop 
aangedrongen om met de gemeenteraad voorafgaand aan het opstellen van de 
Meerjarenbegroting eerst verder te praten over een meer integrale afweging van de 
bezuinigingen. 
 
“Tijdens de Algemene Beschouwingen is de Raad al akkoord gegaan met een directe bezuiniging 
binnen de sociale basisinfrastructuur”, vervolgt Mulder. “Echte duidelijke keuzes in het 
bezuinigen op andere terreinen werden er verder door het college echter nog niet gemaakt, en 
dus heeft de raad vervolgens aangegeven dat zij het college duidelijke kaders mee wil geven bij 
het stellen van prioriteiten. Vanuit GroenLinks willen wij er in het bijzonder voor waken dat 
bezuinigingen niet uiteindelijk vooral in het Sociale Domein landen. Want we weten dat voor alle 
taken die door de gemeente moeten worden uitgevoerd gewoon veel geld nodig is. En hoewel 
Haarlemmermeer economisch nog steeds een sterke gemeente is, moet de gemeente zich nu 
wel echt beraden of grootschalige ontwikkelingsprojecten zonder meer doorgezet moeten 
worden. Er lopen namelijk al heel veel projecten, zoals de omlegging van de A9, waar het zicht 
op een goede dekking van de risico’s nog niet geheel duidelijk is. 
 
We hebben nog steeds te maken met veel leegstand of stagnering van de verkoop van kantoren- 
en bedrijven locaties. Ook met de detailhandel en het MKB gaat het niet overal in onze 



 

 

gemeente echt voorspoedig. Dus de gemeente moet zich ook beraden over een nieuw 
economisch beleid. “Er moeten duidelijke keuzes gemaakt worden, moeten wij wel blijven 
inzetten op topsport of is het gewoon weer zaak om voldoende aandacht te besteden aan juist 
de breedtesport? Aandacht voor zowel jeugd als ouderen in Haarlemmermeer vindt GroenLinks 
van groot belang, net als een goed woonklimaat en een goede sociale infrastructuur, ook in de 
kleinere kernen van onze gemeente. Dus niet alles opofferen aan ontwikkeling grootschalige 
projecten, maar ook aandacht houden lokale sociale activiteiten en voor groen in de directe 
leefomgeving.” 
 
Mulder besluit: “We zullen moeten bezuinigen, maar wel met een goed oog voor een bestendig 
toekomstperspectief voor onze gemeente. GroenLinks zal dus tijdens het debat inzetten op een 
integrale afweging voor de bezuinigingen, met als uiteindelijk doel een degelijke en sociale 
meerjarenbegroting”.  
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